



香港 2018 年 6 月 11 日 (星期一)
聖巴爾納伯 (安慰之子) 宗徒紀念日

各位慈幼會會士及慈幼家庭兄弟姐妹：

新省會長

本人十分高興宣佈給大家知道，我們總會長范達民神父已委任了 **吳志源神父** 為我們的新省會長，在他宣誓日生效。吳神父是我們中華會省的第十五任省會長。我們熱烈的恭賀他，並誠意地為他祈禱，祈求上主賞賜他豐富的恩寵，強健的體魄，好能領導慈幼會中華會省的會士，以及整個的慈幼家庭。

請慈幼會會士注意：新省會長的宣誓就職日期定於 6 月 23 日 (星期六) 上午十一時在筲箕灣慈幼會修院舉行，新省會長將於感恩祭中宣誓，敬請踴躍出席。本人希望所有香港和澳門的慈幼會會士抽空參與；台灣的慈幼會會士將於 6 月 30 日 (星期六) 或翌日 7 月 1 日 (主日)，即黃龍軒執事晉鐸和首祭之時，與新省會長見面。

祈求瑪利亞進教之佑和會祖聖若望鮑思高特別恩佑我們的新省會長。

在耶穌瑪利亞若瑟鮑思高內，

摯愛你們的省會長

斐林豐神父



IMJ

+

Hong Kong, Monday, 11 June, 2018
Memorial of St. Barnabas Apostle (Son of Consolation)

Dear Confreres, Dear Brothers and Sisters of the CIN Salesian Family,

THE NEW PROVINCIAL

The peace of the Lord be with you always!

I am very happy to announce to you all that our beloved Rector Major Fr. Ángel Fernández Artime has appointed dear **Fr. Joseph Ng Chi Yuen** our new Provincial with effect from the moment the new Provincial will make his Profession of Faith. Fr. Joseph Ng is the 15th Provincial of our CIN Province.

We warmly welcome him and promise him our fraternal and filial prayer. May God give him abundant grace and health so that he may effectively lead all the CIN Salesians and the whole Salesian Family.

Let all Salesian confreres take note that the Profession of Faith of the new Provincial will take place on Saturday, 23 June, 2018, during the Eucharist that we will celebrate in Salesian Missionary House at 11:00 a.m. that day.

I hope that all Salesians in Hong Kong and Macau will be able to take part. Our confreres in Taiwan will be able to see the new Provincial on Saturday, 30 June, or, possibly, the next day, Sunday, 01 July, on the occasion of the Priestly Ordination and First Mass of dear Deac. Philip Huang Long Hsuan.

May Mary Help of Christians and our Father and Founder St. John Bosco take the new Provincial under their special protection.

In Jesus Mary Joseph DonBosco, I am,

Yours affectionately,
Fr. Lanfranco M. Fedrigotti
Provincial